
 
 
 
 
 
 
 
 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders 
Stadhuis Rotterdam 
Coolsingel 40 
3011 AD Rotterdam 
 
Schriftelijke vragen ex. Art 32 van het Reglement van Orde 
Betreft: Situatie Stichting Mano en opvang op asielschepen vanaf 1 mei 2025 
 

  
Rotterdam, 17 april 

Geacht college, 

Sinds een aantal jaar vangt Rotterdam vluchtelingen op aan boord van meerdere 
schepen. Deze noodopvang, oorspronkelijk bedoeld als tijdelijke maatregel, duurt 
inmiddels al jaren voort en lijkt zich te ontwikkelen tot een meer permanente situatie. 
Gedurende deze periode heeft Stichting Mano een cruciale rol gespeeld in de opvang, 
begeleiding en dagbesteding van bewoners, waardoor de leefbaarheid en veiligheid 
op de schepen aanzienlijk verbeterden. Desondanks bereiken onze fractie signalen 
over toenemende onzekerheid rondom de continuïteit van de inzet van Stichting Mano 
na 1 mei 2025. Tegelijkertijd groeit de bezorgdheid over de leefomstandigheden, 
vooral vanwege beperkte buitenruimte, slechte luchtkwaliteit en ontoereikende 
voorzieningen voor kinderen. De recente verdrinking van een bewoner benadrukt 
bovendien de noodzaak voor gedegen psychosociale nazorg en preventieve 
maatregelen. Gezien de urgentie en complexiteit van deze uitdagingen stel de fractie 
van D66 Rotterdam de volgende vragen: 

1. Is het het college het met de fractie van D66 eens dat de inzet van Stichting 
Mano onmisbaar is voor de Rotterdamse asielopvang?  

2. Is er inmiddels een bestuursbesluit genomen over de voortzetting van de inzet 
van Stichting Mano op de opvangschepen na 1 mei 2025? Zo ja, wat is de 
inhoud hiervan? Zo nee, waarom niet en wanneer verwacht het college 
duidelijkheid te kunnen bieden? 

3. Hanteert het college het uitgangspunt bij de vormgeving van bestuursbesluit 
dat de samenwerking met Stichting Mano ook na 1 mei 2025 wordt 
gecontinueerd ter behoeve van goede begeleiding van bewoners op de 
asiellocaties en de bevordering van de toekomstige inburgering? 

4. Kan het college daarbij specifiek aangeven welke rol Stichting Mano per locatie 
zal hebben? 



5. Wat is de precieze omvang en invulling van de nieuwe opdracht aan Stichting 
Mano na 1 mei 2025 (de zogenaamde "brugfunctie"? Hoe verhoudt deze 
nieuwe opdracht zich tot de huidige inzet en acht het college deze toereikend 
om continuïteit van de begeleiding en dagbesteding op de schepen te 
waarborgen? 

6. Kunt u ingaan op de huidige leefomstandigheden op de opvangschepen, met 
name op aspecten als luchtkwaliteit, beschikbare buitenruimte en 
voorzieningen voor kinderen? Welke maatregelen neemt het college om deze 
omstandigheden te verbeteren, gezien het langdurige karakter van deze 
opvang? 

7. Welke acties heeft het college ondernomen naar aanleiding van het recente 
tragische incident waarbij een bewoner is verdronken?1 Is er voldoende 
psychosociale nazorg geboden aan bewoners en welke preventieve 
maatregelen zijn of worden genomen om dergelijke incidenten in de toekomst 
te voorkomen? 

We zien de beantwoording met belangstelling tegemoet. Gezien het urgente karakter 
van de vragen zouden we een bijtijdse beantwoording op prijs stellen.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Agnes Maassen  Larissa Vlieger 
D66 Rotterdam  GroenLinks Rotterdam 
 

1 
https://www.hartvannederland.nl/112/ongeluk/artikelen/reanimatie-bewoner-asielboot-rotterdam-aelbre
chtskade-west 


